
Projekt protokołu nr 2/2024
z posiedzenia Komisji Infrastruktury

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 20 czerwca 2024 r.

Obrady rozpoczęto 20 czerwca 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 21:09 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Ewa Czubek
2. Wiesław Fąfara
3. Jakub Gładysz
4. Halina Mińczuk
5. Michał Nowak
6. Adam Oczoś
7. Marek Piasecki
8. Marcin Wołyniec

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Wnioski do porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
(en block)

- zdjęcia z porządu obrad pkt.: „Komunikacja miejska – zmiany po uwagach zgłoszonych
podczas posiedzenia komisji w dniu 23.11.2023” i przeniesieniu na sierpniowe posiedzenie,

- rozszerzenia porządku obrad o pkt.: „Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia
zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu prawa użytkowania wieczystego
nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako działka nr 40/27 k.m. 10,
położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Sławięcice przy ul. Naftowej”.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek



3. Przyjęcie protokołu nr 1/2024 z 23 maja 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu nr 1/2024 z 23 maja 2024 r..

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
NIEOBECNI (1)
Ewa Czubek

4. Realizacja budownictwa mieszkaniowego przez SIM Opolskie Południe Sp. z.o.o. na
terenie Kędzierzyna-Koźla. Realizacja budowy mieszkań na działce 2692/6.

W dyskusji udział wzięli: prezes zarządu SIM Opolskie Południe Arkadiusz Karbowiak,
zastępca prezesa KZN Arkadiusz Borek, zastępca prezydenta Krzysztof Wołynkiewicz,
przewodniczący rady Ireneusz Wiśniewski, przewodniczący komisji Adam Oczoś,
przewodnicząca zarządu osiedla Kłodnica Dorota Tomala, radni: Andrzej Kopacki, Michał
Nowak, Marek Piasecki, Ewa Czubek.

5. Zapewnienie miejsc parkingowych bezpośrednio przy kozielskim rynku.

W dyskusji udział wzięli: przedsiębiorcy z kozielskiego rynku, zastępca prezydenta Krzysztof
Wołynkiewicz, radca prawny Mikołaj Miścicki, przewodniczący rady Ireneusz Wiśniewski,
przewodniczący komisji Adam Oczoś, przewodnicząca zarządu osiedla Kłodnica Dorota
Tomala, radni: Andrzej Kopacki, Michał Nowak, Marek Piasecki, Ewa Czubek, Ewa
Odulińska, Marcin Wołyniec.

Głosowano wniosek w sprawie:
Ireneusz Wiśniewski oraz Andrzej Kopacki złożyli następujący wniosek:
Po zapoznaniu się z opinią przedsiębiorców i zarazem mieszkańców dzielnicy Stare Miasto
wnioskujemy do Pani Prezydent Sabiny Nowosielskiej o podjęcie działań zmierzających do
zwiększenia deklarowanej przyszłej liczby miejsc parkingowych oraz utworzenia strefy
płatnego parkowania dookoła kozielskiego rynku.
W związku z tym wnioskujemy również o dopuszczenie do ruchu pojazdów wokół płyty
rynku.
Z racji postępującego procesu zamierania handlu i usług w tym rejonie miasta, apelujemy
o możliwie niezwłoczne podjęcie w/w działań.
Wnioskujemy również, aby:
- maksymalny czas parkowania wynosił 2 godziny,
- parkowanie odbywało się w dniach od poniedziałku do piątku od godziny 8.00 do 18.00,
- zakaz parkowania obowiązywał w sobotę od godziny 14.00 do poniedziałku do godz. 8.00,
- parkowanie odbywało się z wyłączeniem posiadaczy kart abonamentowych.



Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
BRAK GŁOSU (1)
Jakub Gładysz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.

Głosowano wniosek w sprawie:
(wniosek Ewy Czubek) wprowadzenia do porządku obrad sesji Rady Miasta w sierpniu br.
pkt.: „Koncepcja ożywienia rynku w Koźlu”.
Proszę o zaproszenie na ww. sesję przedsiębiorców oraz radę osiedla Stare Miasto.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
BRAK GŁOSU (1)
Jakub Gładysz

Komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) przyjęła ww. wniosek.

6. Komunikacja miejska – zmiany po uwagach zgłoszonych podczas posiedzenia komisji w
dniu 23.11.2023 (punkt zdjęto z porządku obrad)

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu
użytkowego nr II mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul.
Plebiscytowej 7.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego
nr II mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Plebiscytowej
7.

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0



Wyniki imienne:
ZA (7)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek
Piasecki, Marcin Wołyniec
BRAK GŁOSU (1)
Jakub Gładysz

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności
nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 512 i nr 514 k.m. 3,
położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność
Gminy Kędzierzyn-Koźle.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności
nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 512 i nr 514 k.m. 3,
położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność
Gminy Kędzierzyn-Koźle..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Marcin
Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara
BRAK GŁOSU (1)
Jakub Gładysz

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielenia i stawki procentowej
bonifikaty od ceny przy sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej
oznaczonej jako działki nr 512 i nr 514 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie
ewidencyjnym Kędzierzyn.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie warunków udzielenia i stawki procentowej
bonifikaty od ceny przy sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej
oznaczonej jako działki nr 512 i nr 514 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie
ewidencyjnym Kędzierzyn..

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marek Piasecki, Marcin
Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Wiesław Fąfara



BRAK GŁOSU (1)
Jakub Gładysz

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowych oraz
wyznaczenia nowych dodatkowych przedstawicieli miasta Kędzierzyn-Koźle w
Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie odwołania dotychczasowych oraz wyznaczenia
nowych dodatkowych przedstawicieli miasta Kędzierzyn-Koźle w Zgromadzeniu Związku
Międzygminnego „Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu..

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (5)
Ewa Czubek, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Marcin Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Wiesław Fąfara, Marek Piasecki
BRAK GŁOSU (1)
Jakub Gładysz

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w
drodze przetargu prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej,
oznaczonej jako działka nr 40/27 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie
ewidencyjnym Sławięcice przy ul. Naftowej.

W dyskusji udział wzięli: prezes spółki Czysty Region Grzegorz Mankiewicz,
przewodniczący komisji Adam Oczoś, radny Marek Piasecki.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w
drodze przetargu prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej,
oznaczonej jako działka nr 40/27 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie
ewidencyjnym Sławięcice przy ul. Naftowej.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (6)
Ewa Czubek, Wiesław Fąfara, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Marek Piasecki, Marcin
Wołyniec
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Oczoś
BRAK GŁOSU (1)
Jakub Gładysz

12. Sprawy bieżące i wolne wnioski.



Komisja ustaliła termin kolejnego posiedzenia na 22 sierpnia br. godz. 16:00

13. Zakończenie obrad.

Przygotował(a): Joanna Motyl

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl


